

中国社会科学引文索引》(CSSCI)来源期刊  
全国高校百强社科期刊

# 旅游科学

TOURISM SCIENCE

第26卷第4期 2012

*Volume 26 Number 4*



TOURISM SCIENCE

4

万方数据

## 从“文化标本”到“文化生活”

——以苏州古典园林为资源的社区旅游发展模式研究 ..... 孙剑冰(1)

## 基于动态实时调度的主题公园游客时空分流导航管理研究

..... 郑天翔(8)

## 自然保护区旅游高峰期时空分流导航管理的模型构建与分析

..... 姜向阳 任佩瑜(17)

## 旅游上市公司自愿性信息披露与业绩相关性研究

..... 石晓燕 刘海英 许 峰(26)

## 基于系统动力学的我国旅游景区门票定价研究

..... 刘立云 雷宏振 邵 鹏(39)

## 城市旅游在中国:研究回顾与发展展望 ..... 徐福英 马 波(52)

## 旅游目的地形象测量内容的研究综述 ..... 王 龙(65)

## 国外旅游发展促进经济增长假说(TLGH)研究综述

..... 赵 磊(77)

From Cultural Samples to Cultural Life: A Study on Community Tourism

Development Model with the Classical Gardens of Suzhou as Resources

..... *SUN Jianbing* ( 1 )

A Study on Spatial-Temporal Separate Navigation Management of Visitors in

Theme Parks: Based on Dynamic Real-Time Dispatching

..... *ZHENG Tianxiang* ( 8 )

On Model Construction and Analysis of Spatial-Temporal Separate Navigation

Management during Eco-Tour Peak Seasons at Nature Reserve Areas

..... *JIANG Xiangyang, REN Peiyu* ( 17 )

Correlation between Voluntary Information Disclosure and Performance of Chinese

Tourism Listed Companies ..... *SHI Xiaoyan, LIU Haiying, XU Feng* ( 26 )

Research on Ticket Pricing of Tourist Attractions Based on System Dynamics

..... *LIU Liyun, LEI Hongzhen, SHAO Peng* ( 39 )

Urban Tourism in China: Retrospective Research and Development Prospect

..... *XU Fuying, MA Bo* ( 52 )

A Review of Measurement Content on Tourism Destination Image

..... *WANG Long* ( 65 )

A Review of Researches on Tourism-Led Growth Hypothesis

..... *ZHAO Lei* ( 77 )